
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce

Jednání číslo 3/2024

Datum, čas 12. 02. 2024 od 19:00

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu

Přítomni (7)
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana

Šváchová, Juraj Calaj

Omluveni (2) Martina Váňová, Jan Marek

Hosté (0)

Zápis zapsal Jiří Krátký

Ověřovatelé zápisu Jana Šváchová, Jan Valenta

1 Zahájení

1.1 Organizační opatření

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Jiřího Krátkého a za ověřovatele zápisu Janu Šváchovou
a Jana Valentu.

Usnesení 24/03/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Jiřího Krátkého a za
ověřovatele Janu Šváchovou a Jana Valentu.

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký,
Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

1.2 Program zasedání

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl doplnit do
bodu “Různé” bod: „Účetní závěrka za rok 2023“.

Program zasedání:
● Odpadové hospodářství
● Směny pozemků pod komunikacemi
● Výstupy z výborů a komisí
● Věcná břemena
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● Různé
o Účetní závěrka

Usnesení 24/03/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání.

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký,
Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

2 Odpadové hospodářství
Návrh: Starosta informoval zastupitele o průběhu výběru poplatků za odpad a expedice popelnic na
tříděný odpad. Ke konci ledna bylo vybráno téměř 1 mil. Kč na poplatcích za odpad, což je částka,
kterou jsme v minulých letech vybrali až někdy v květnu. V polovině února bude zaslána
poplatníkům, kteří dosud nezaplatili, informace o splatnosti obecních poplatků do konce února. Ke
dnešnímu dni jsme rozdali 802 z celkového počtu 998 nádob na tříděný odpad.

Se zavedením systému D2D byla již nyní upravena všechna hnízda s kontejnery o objemu 1100 l na
tříděný odpad. Všechna místa jsou nyní osazena:

- Kontejnerem na plast/kovy/tetrapaky
- Kontejnerem papír
- Kontejnerem na sklo

Hnízda Na Plovárně, v ul. Letovská a v ul. K Zámku byla také doplněna kontejnery na textil. Na podnět
osadního výboru došlo k vzniku nového hnízda v ulici V Úvozu. Zastupitelstvo rozhodlo
o vzniku dalších hnízd:

- Na křižovatce ulic Na Zahrádkách na K Bunkru – 1x papír, 1x plast/kovy/tetrapaky, 1x sklo,
- V ulici Chodská – 1x papír, 1x plast/kovy/tetrapaky, 1x sklo.

Zastupitelé také diskutovali o rozšíření míst s velkoobjemovými kontejnery na bioodpad. Požadavek
od občanů je na umístění kontejnerů do ulic Chodská a Formanská. Od začátku svozu bioodpadu
v roce 2024 (předpoklad březen) budeme umisťovat v ulicích Chodská a Formanská kontejner na
bioodpad, umístění kontejnerů se v uvedených ulicích bude střídat – jeden týden bude v ulici
Chodská, druhý týden v ulici Formanská.

Se zrušením pytlů pro chataře vznikla také místa s horší dostupností objektů. Jedná se např. o chaty
v ulicích Chatařská, V Rokli – slepá odbočka, Rovinská a Trubská.

Zastupitelé diskutovali o možnostech, jak tyto místa řešit. Znovuzavedení pytlů by bylo krokem, který
by šel proti smyslu nových změn (adresnost, zamezení roznášení odpadu z pytlů zvěří). Osazení
velkoobjemového kontejneru u chat se v minulosti neosvědčilo (kolektivní nezodpovědnost,
v kontejnerech končil velkoobjemový odpad).

Závěr diskuse: pro tříděný odpad přidáme v ul. Chodská kontejnery, abychom zkrátili cestu k místům
odložení odpadu. U směsného odpadu nebudeme systém, který je zaveden teprve od ledna
letošního roku, zatím měnit.

Usnesení 24/03/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje zřízení nových hnízd s nádobami na
tříděný odpad v ulicích Na Zahrádkách a v ulici Chodská.
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Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký,
Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

3 Směny pozemků pod komunikacemi
Návrh: Zastupitelstvo diskutovalo o směně pozemku parc. č. 1501/10 o výměře 42 m2, který je pod
komunikací a je ve vlastnictví manželů Kolmanových za část pozemku parc. č. 1501/6 o stejné
výměře, který je nyní ve vlastnictví obce a je částečně užíván Kolmanovými. Jedná se o křižovatku
ulic Kytlinská a Pod Vinicí.

Zároveň zastupitelstvo pověřilo starostu jednáním s paní Eliškou Hnízdilovou, která je majitelkou
pozemku parc. č. 2438/3 o výměře 14 m2, a který je také pod stejnou komunikací.

Zastupitelé také diskutovali o návrhu směny pozemku parc. č. 1070/13 o výměře 12,57 m2 za kus
pozemku parc. č. 1070/6 o stejné výměře, který je ve vlastnictví p. Sýkory. S panem Sýkorou je tedy
předjednána navrhovaná výměna tak, aby vznikl prostor kolem hydrantu a uzávěru vody v ulici
Ovesná na křižovatce s ulicí Pod Svahem.

Usnesení 24/03/03: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny pozemků dle návrhu a pověřuje
starostu přípravou smluv.

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký,
Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

4 Výstupy z výborů a komisí
Osadní výbor

● cedule o prašnosti – jsou ve výrobě
● vznesl podnět vylepovat plakáty obecních kulturních akcí také na dveře rovinské klubovny

Okrašlovací výbor
● doporučil konkrétní parametry stromů pro výsadbu v nově tvořených ulicích
● byl zpracován první návrh výsadby v ulici Mořinská – v úzkém pruhu v dolní části bude jiná

výsadba, než je v centru obce z důvodu horšího přístupu k údržbě, ve dvou velkých plochách
na křižovatce Mořinské a Kytlinské bude přírodně blízká a nízká výsadba

● vznesl námět začít pracovat na obnově pěšiny na Rovinách od restaurace Chalupa směrem
k zatáčce silnice mezi Rovinami a Mořinkou – zastupitelé se shodli na souhlasu
s rozpracováním tohoto tématu

● členka OV L. Slavík Limpouchová navrhuje do prostoru zeleně na křižovatce v Mořinské
a Kytlinské umístit sochu znázorňující hlásnou troubu. Zastupitelé se v diskusi shodli, že
jednak dané místo není zcela vhodné pro umístění sochy (jedná se o průjezdné místo s horší
dostupností pro pěší). Zároveň jsou zastupitelé ve shodě, že by umístění umění do veřejného
prostoru v obci měla přecházet širší a odborná diskuse a téma by mělo být řešeno
systémově, stejně jako řešíme vizi rozvoje, dopravu, zeleň. Vždy se nám vyplatilo přizvat
externí odborníky.

Sociální výbor:
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● Sociální výbor představí návrh nového ceníku pečovatelské služby na příštím jednání
zastupitelstva

5 Věcná břemena
Návrhy na věcná břemena nebyly podány.

6 Různé

6.1 Účetní závěrka obce za rok 2023

Návrh: Zastupitelstvo projednalo zpracovanou účetní závěrku obce od účetní obce.

Usnesení 24/03/6.1: Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce za rok 2023.

Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký,
Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0)

Příští jednání zastupitelstva
Jednání číslo 4/2024

Datum, čas 26. 2. 2024

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Jana Šváchová

Ověřovatelé Jana Šváchová ……….……….……….

dne

……….……….……….

Jan Valenta ……….……….……….

dne

……….……….……….

Starosta Tomáš Snopek ……….……….……….

dne

……….……….……….
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